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Zápis  
z veřejného shromáždění akademické obce UHK organizované Akademickým 

senátem UHK dne 1. listopadu 2017 
_____________________________________________________________ 

 
Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Miroslav Joukl, dr. Daniel Jezbera, doc. Jaroslava Severová, 
dr. Ivan Růžička, dr. Václav Bělík, Lucie Grundmannová, Bc. Matyáš Strnad, Bc. Jakub Sofka, 
Markéta Havlová, Bc. Tomáš Rell, Adam Plachý, Bc. Zuzana Kučerová, Tomáš Dvořák, Bohumil 
Franc. 
 
Omluveni: doc. Martin Šandera, doc. Blanka Klímová, doc. Petra Marešová, dr. Martin Kuneš, dr. 
Lukáš Vízek, Bc. Václav Kňourek, Jan Špriňar, Anežka Novotná. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, doc. Václav Janeček, prorektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, 
doc. Jan Kříž, prorektor, dr. Karel Kouba, prorektor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. Pavel 
Trojovský, děkan PřF, dr. Pavlína Springerová, děkanka FF, doc. František Vaníček, děkan PdF 
a zástupci akademické obce UHK. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Zasedání zahájila a řídila doc. Hana Tomášková. Seznámila přítomné s programem shromáždění: 

 
1) Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK). 
2) Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 

Ph.D., rektor UHK). 
3) Diskuse k předneseným zprávám. 
4) Různé. 

 
 
Bod 1. Zpráva o činnosti AS UHK (doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., předsedkyně AS UHK) 
 
Doc. Tomášková, předsedkyně AS UHK, zahájila zasedání akademické obce. Představila členy 
akademického senátu, legislativní a ekonomické komise AS UHK, kterým poděkovala 
za spolupráci na rozpočtu, vnitřních a ostatních předpisech univerzity. Doc. Tomášková 
přednesla činnost akademického senátu za uplynulé funkční období. 
 
Bod 2. Zpráva rektora o výsledcích univerzity za uplynulé období (prof. Ing. Kamil Kuča, 
Ph.D., rektor UHK) 
 
Prof. Kuča shrnul své působení ve funkci rektora v krátké prezentaci. Pohovořil o umístění UHK 
v University Rankings, o historické závislosti na Pedagogické fakultě a velkém procentu 
humanitních oborů na UHK. Připomněl konkurenci v Královéhradeckém kraji a financování 
ostatních vysokých škol. Upozornil na nedostatečnou vědu, minimální excelentní výzkum a nízké 
procento aplikovaného výzkumu; problém vidí v nízké ambicióznosti zaměstnanců. Rektor sdělil, 
že do konce roku předloží akademickému senátu nový Vnitřní mzdový předpis UHK (VMP) 
s návrhem na změnu mzdových tarifů. 
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Řešení dle rektora spočívá v přepracování strategie (přidání zodpovědnosti), flexibilitě (zaměření 
se na společenskou poptávku) a cílení na pár excelentních směrů. Je třeba na základě přijatého 
VMP získat nové akademické pracovníky. Prof. Kuča sdělil, že bude usilovat o novou metodiku 
rozpočtování, nový karierní řád a změnu webových stránek UHK. Ve své prezentaci pohovořil 
o celoživotním vzdělávání a významu samoplátců a absolventů. Rektor ukončil proslov vizualizací 
kampusu UHK. 
 
Bod 3. Diskuse k předneseným zprávám. 
 
V diskusi zazněly dotazy na: 
 

• možnost vzniku zdravotnické fakulty 
• systém financování univerzity a monitorování vědecké aktivity 
• práci s absolventy 
• podporu UHK z Královéhradeckého kraje 
• sdílenou výuku. 

 
Bod 4. Různé. 
 
Nebyly předloženy žádné body. 
 
 
 
Doc. Tomášková uzavřela diskusi a poděkovala přítomným za účast na zasedání. 
 
 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové dne 1. 11. 2017    doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                 předsedkyně AS UHK 
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